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www.lubbeekleeft.be || Bezoek ook onze Facebook-pagina: facebook.com/lubbeekleeft

Gilberte Muls, Walter Vangoidsenhoven en het Lubbeek Leeft bestuur nodigen u uit op hun

Restaurantdag
Zondag 4 maart 2018 van 11u30 tot 15u

Zaal Libbeke Gellenberg Lubbeek

SAVE THE DATE

20 APRIL BURGERFORUM 
IN ZAAL LIBBEKE

Lubbeek Leeft heeft een verhaal! 
Lubbeek Leeft mikt veel hoger dan alleen het opmaken van een programma en burgers inspraak te geven…
Dat willen we u duidelijk maken en daarvan willen we u laten proeven. 
Hou daarom vrijdagavond 20 april vrij in je agenda. 
De uitnodiging volgt!

Restaurantdag
Zondag 4 maart 2018 van 11u30 tot 15u     

Zaal Libbeke Gellenberg Lubbeek

Lubbeek Leeft: plaatselijke partij zo nodig!
Als plaatselijke partij focussen wij in de eerste plaats op de betrokkenheid van inwoners. Dit zowel bij 
kleine als bij grote projecten, want een gedragen project is een goed project. Dat is precies de sterkte van 
een plaatselijke partij, zij moet enkel hiermee rekening houden. Dat doen we en dat mogen jullie van ons 
blijven verwachten.
En heb je zin om ons te versterken, je bent van harte welkom!

Neem contact op met Gilberte Muls, 0495/25 48 86 of Walter Vangoidsenhoven, 0495/53 03 20.

Inschrijven: Gilberte Muls 0495/25 48 86
 Leen Verreck 0496/97 88 96
 walter@lubbeekleeft.be
 via lubbeekleeft.be
 
Naam:  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 

Adres: . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .  
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gratis aperitief!

Statiegeld op plastiek flessen en blikjes, 
voor of tegen?

Deze vraag kreeg de gemeente te beantwoorden. Niet zo eenvoudig gezien de vele argumenten:

Het ligt voor de hand dat we voor statiegeld zijn maar gezien de grote praktische problemen kiezen we ervoor om te 
wachten op de evaluatie die minister (zelf voorstander statiegeld) aankondigde tegen de zomer en daardoor ook de 
evolutie naar de paarse zak niet te hypothekeren.

AANTAL
BLEU SAIGNANT A POINT Bien CUIT TOTAAL BEDRAG

SOEP Inbegrepen
STEAK CHAMPIGNON 18,00
STEAK PEPERROOM 18,00
STEAK NATUUR 18,00
ZALM HAASJE 18,00
VOL AU VENT 16,00
VEGGIE VOL-AU-VENT 16,00
CURRYWORST 7,00

TOTAAL TE BETALEN

PRO
> de invoering zal leiden tot een aanzienlijke verminde-
ring van aandeel blikjes en plastic flessen in het zwerf-
vuil, dat aandeel wordt nu geraamd op ongeveer 40%
> anderen dan de huidige peters en meters zullen de 
weggegooide verpakkingen oprapen om er iets aan te 
verdienen
> vrijwilligers die al jaren zwerfvuil opruimen zullen de 
vermindering ervaren als opluchting, een stimulans 
voor het verderzetten van hun acties.
> het opruimen van zwerfvuil  kost veel aan de maat-
schappij.

CONTRA
> de hoogte van de bijdrage zal aanzienlijk moeten zijn 
om stimulerend te zijn.
> het zwerfvuil en sluikstorten zal slechts gedeeltelijk 
verdwijnen (max 40 %), opruimingsacties blijven nodig
> verkooppunten moeten investeren in plaats, materi-
aal en administratie voor het terugnemen van drank-
verpakkingen (stel u voor dat iedereen er aankomt met 
de inhoud van zijn blauwe zakken)
> statiegeld zou kunnen betekenen het samenvoegen 
van pmd (blauwe zak) en zachte plastic (roze zak) niet 
doorgaat.
> het comfort van onze inwoners zal verminderen om-
dat ze zelf hun verpakkingen met statiegeld moeten 
terugbrengen naar de winkel/warenhuis.
> de kosten voor het inzamelen zullen hoogstwaar-
schijnlijk doorgerekend worden aan de consument
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Inschrijvingen in Lubbeekse scholen
Vanaf 1 maart kunnen kindjes die volgend schooljaar instappen, inschrijven.
Voor zussen en broers was dat al langer het geval. We merken dat terug meer ouders voor de school in hun dorp 
kiezen. De maximumcapaciteit voor de scholen De Stip in Linden en Binkom wordt ongeveer bereikt. Feit is dat alle 
Lubbeekse scholen op een kwalitatief goede manier onderwijs aanbieden, Linden en Binkom bieden daarenboven 
een vrij nieuwe infrastructuur en dat nemen ouders soms graag mee in hun schoolkeuze.

Renovatie gebouw kinderop-
vang Binkom
De twee grote lokalen in het oud-gemeentehuis te Binkom, voor-
malige klassen, krijgen onder meer nieuwe ramen 
en worden opgefrist. Het aangrenzend sanitair blok is absoluut 
aan vervanging toe, het wordt volledig afgebroken en nieuw ge-
bouwd en zal zowel vanop de speelplaats als van in het hoofdge-
bouw rechtstreeks toegankelijk zijn.

Sint Bernard
Een RUP (ruimtelijk uitvoeringsplan) 
komt eraan voor de ambachtenzone 
in Sint Bernard. Daarin wordt duide-
lijk beschreven wat toegelaten is en 
ook wat de toekomstige bestemming 
is.
Het is nu wachten op herinrichting van 
de Staatsbaan zoals dat ook al gebeur-
de in de andere gemeenten waar de 
Steenweg Leuven-Diest de gemeente 
kruist. De herinrichting zorgt steeds 
voor een aangenamer dorpsgevoel 
in het centrum en een verhoging van 
de verkeersveiligheid. Daarvoor is het 
bestuur al lang vragende partij, het is 
echter het Vlaams Gewest die de wer-
ken moet uitvoeren en tot nu toe is er 
weinig beweging in het dossier.
Op de Staatsbaan komt wel een AN-
PR-camera die door trajectcontrole 
de snelheidduivels op andere ge-
dachten moet brengen.

Kiss & ride 
scholen Linden
Dit voorjaar start onder meer de her 
lokalisatie van de kiss & ride zone, ge-
legen tussen de 2 Lindense scholen 
en die actie moet de verkeersveilig-
heid in de schoolomgeving aanzienlijk 
verbeteren. Bij het ontwerp van die 
herinrichting zijn vertegenwoordigers 
van de Lindense scholen intensief 
betrokken.

40 jaar jeugdmuziekschool
 
"In 1977 werd in Lubbeek een Jeugdmuziekschool opgericht. Louis Delport en Roger Wierinckx 
maakten deel uit van het eerste bestuur. Maurice Fol was de bezieler en voorzitter tot ik in 
2005 het voorzitterschap van hem overnam. Harry Doms, Roger De Houwer, Cyriel Swevers 
en Fernand Jambe waren door de jaren heen van onmisbare waarde voor de muziekschool.
In 2014 werd de Jeugdmuziekschool omgevormd tot Atelier voor Muziek en Woord van 
Lubbeek, een gemeentelijke vzw. De Lubbeekse muziekschool staat open voor iedereen 
met muzikale interesse, jong en minder jong. Elk jaar, in september wordt een turbocursus 
notenleer ingericht, vergeten muziekkennis wordt in 12 lessen opgefrist en mensen worden 
klaargestoomd om een instrument te spelen. Onze muziekschool onderscheidt zich van 
andere muziekscholen door een degelijke muzikale opleiding door gemotiveerde professionele leerkrachten, zonder 

te veel focus op prestatie en competitie en zonder de druk van 
eindtermen of bijkomende theoretische lessen.
Een 15-tal leerkrachten geven notenleer en instrument aan 
ongeveer 350 leerlingen.
Het 40-jarig bestaan werd op 16 december gevierd in zaal 
Libbeke met een feest waar klein en groot hun muzikaal talent 
kon tonen en de leerkrachten zelf voor meesterlijke optredens 
zorgden."

Gilberte Muls, voorzitter

Cultuurmarkt
Het was een gezellige gelegenheid waarop 
kunstenaars allerhande de mogelijkheid geboden 
werd om hun werk te tonen en te verkopen. 
Lubbeek Leeft werd op deze cultuurmarkt alvast 
vertegenwoordigd door Frieda Vaes die vorm geeft 
aan klei en Mon Celis die geboeid is door kalligrafie 
en tekenen.

Pastorie Linden
De pastorie is niet langer eigendom van de gemeente. We hopen dat de nieuwe eigenaar vlug werk maakt van een 
oplossing voor het gebouw. Aangezien het om beschermd erfgoed gaat, moet de voorgevel in elk geval behouden blijven.

Voetpaden Nachtegalenstraat
Dit voorjaar starten de werken voor de aanleg van een voetpad dat loopt van de kerk van Linden tot aan de Jan Davidstraat.

Dorpskring
Vandaag is het onduidelijkheid troef in ons dorpscentrum. Daar komt verandering is: wanneer het weer het toelaat, 
zal een fietspad belijnd worden waardoor de veiligheid voor de fietsers beduidend zal verhogen.

Voetwegen krijgen een bordje
Aan de toegang van alle officiële voetwegen die open en toegankelijk zijn, komen bordjes. 
Die vermelden de officiële naam en nummer volgens de altas der wegen. 
De bordjes met paal liggen klaar om eerdaags geplaatst te worden. 
Voetwegen die later terug opengesteld worden krijgen op dat moment ook een naambordje.

School en omgeving Pellenberg
Het schetsontwerp is klaar en er wordt nu gewerkt aan een voorontwerp. Dat kost tijd 
omdat er zoveel adviezen moeten gevraagd worden zoals brandweer, onroerend erfgoed, 
toegankelijkheid, … en aanstellingen moeten gebeuren: voor EPB, stabiliteit, technieken, ...
Het schetsontwerp wordt nog aan alle geïnteresseerden in Pellenberg voorgesteld.
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